
Zapytanie 

z dnia 28.09.2020 

URZĄD MIASTA 
Kędzierzyn-Koźle 

\~;,I 2 9 -69- 2020 

I . . _ Biuro Rady Miasta.. 
podczas dyżuru Ireneusza Wiśniewskiego przewod~g a P;ramow· 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

W związku z zapytaniem mieszkańca proszę o informację w następującej 

sprawIe: 

W jaki sposób Straż Miejska wywiązuje· się z umowy, która została zawarta w 

sprawie utrzymania i monitorowania porządku kilka miesięcy temu i miała 

prowadzić m. in. akcje kontrolne i uświadamiające mieszkańców w kwestii 

wystawiania gabarytów poza terminem odbioru. 

Czy w ogóle coś się dzieje w tej kwestii? 

Pytanie zWIązane z ustaleniami na spotkaniu z udziałem wiceprezydenta A. 

Maruszczaka, Komendanta SM., Grzegorza Mankiewicza, Brygidy Kolendy -

Labuś oraz Ireneusza Wiśniewskiego w dniu 9.10.2020. 

Z poważaniem 

Ireneusz Wiśniewski 


